
 
 
 
Den Helder, 10-12-2009  
 
 
 
Vragen voor het vragenkwartier 
 
 
Inleiding: 
Kort voor de raadsvergadering van 30 november jl. ontving de gemeenteraad een memo van 
wethouder Turnhout over de vragen m.b.t. de onttrekking van het parkeerterrein aan de 
Californiëstraat. Tijdens de behandeling bleek dat de bewoners/belanghebbenden deze memo 
(nog) niet ontvangen hadden. 
Toegezegd werd dat deze memo hen zo spoedig mogelijk zou bereiken.  
 
Verschillende belanghebbenden hebben getracht telefonisch contact te krijgen met leden van 
het college aangaande deze zaak. Hen werd toegezegd dat zij terug gebeld zouden worden. 
 
Tot op heden zijn geen van beide toezeggingen waar gemaakt. 
 
Vragen 
-Wat bedoelt dit college met “zo spoedig mogelijk”? 
-Heeft dit niet reageren te maken met het feit dat besluitvorming inmiddels heeft plaats 
gevonden?  
-Vallen deze toezeggingen onder de noemer “goede voornemens voor het nieuwe jaar” ? Dat 
lijkt ons redelijk zorgelijk omdat dit soort voornemens op 2 januari al weer vergeten zijn. 
 
Kortom: hoe serieus wilt u deze burgers nemen? 


